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………. SLOVO STAROSTKY 
 

Vážení spoluobčané,  

ačkoliv se léto drželo statečně a dopřálo nám překrásné zářijové dny, vládu převzal 

podzim a nastolil dny, které k tomuto ročnímu období patří. Zalil přírodu pestrými 

barvami, které se nedají neobdivovat a přinutil nás si v domovech zatopit.  

Dovolte mi však vrátit se o pár měsíců zpátky, neboť bych Vás velice ráda obeznámila 

se situací kolem obecního znaku. Z mého úhlu pohledu jsme obec, která si svůj vlastní 

obecní znak zaslouží, a proto jsem oslovila několik heraldiků, aby předložili své 

návrhy. Přesvědčil mě heraldik pan Zdeněk Kubík, který se svým návrhem nejvíce 

přiblížil historii obce Bechlín. Nastala několikaměsíční komunikace s určováním symbolů, které by naši 

obec měly prezentovat. Především je nutné říct, že heraldika je velice specifická a pro pochopení tvorby 

obecního znaku je zapotřebí vědět, že kromě historických faktů (např. pečetí) a památek ráda využívá  

i jiné charakteristické prvky, ale jen výrazné a jednoduché. Jako středověká vědní disciplína totiž 

pracuje s dvourozměrnou kresbou, bez prostorové perspektivy a výrazně prvky zjednodušuje.  

Na rozdíl od loga zásadně nepoužívá realistické obrazy staveb, přírodních dominant, lidí apod. Platí 

pravidlo symbolické stylizace (tj. nahrazení konkrétního významného objektu či přírodního útvaru 

zjednodušeným symbolem). Cituji přímo z podmínek schvalovacího sněmovního podvýboru: „Znak 

má být co nejjednodušší a měl by obsahovat co nejmenší počet obecných figur. Obecné figury musí 

vyplňovat celý štít, případně pole. Jako obsah znaku obce se nepřipouštějí realistická vyobrazení 

konkrétních staveb či přírodních útvarů.“  

Na základě toho jsme dospěli k závěru, že nevyužijeme místní kostel, který je zasvěcený sv. Václavovi, 

neboť takových je v České republice nespočet, ale využijeme prvku, který je pro naši obec jedinečný  

a tím je místo, kde český spisovatel a básník Jan Neruda sepsal Písně kosmické. Sbírka vznikala 

v bechlínské vile Augustina Švagrovského, kde Jan Neruda býval častým hostem v rodině 

Švagrovských. A v návaznosti na aktuální dění kolem vily je vidět, že jsme udělali dobře.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 



SLOVO STAROSTKY ……….  
 

Vila je, jak jste sami na sociálních sítích uvedli, „srdcovkou Becheláků“ a skutečnost, že zde vzniklo tak 

významné dílo české literatury jsme zanesli do znaku Obce Bechlín vyobrazením jedenácticípé hvězdy. 

Číslo jedenáct jsme zvolili jako symbol 38 básní Písní kosmických (3+8=11). Dále jsem trvala  

na vyobrazení faktu, že naše obec se skládá z více místních částí, a tak jsme použili symbol lipové 

ratolesti s třemi lipovými lístky. Jednak jsou naše vesnice protknuty lípami a jednak se jedná o národní 

strom. Symbol vlny značí geografické rozdělení obcí a potvrzení existence zdejších vodních ploch, 

především z hlediska historie. 

Po schválení obecního znaku zastupitelstvem obce jsem zaslala žádost o udělení souhlasu 

s navrženými obecními symboly Obce Bechlín (znak a vlajka) sněmovnímu Podvýboru pro heraldiku  

a vexilologii, který nám na konci června tohoto roku zaslal sdělení, že symboly v navrhované podobě 

jsou schváleny a budou uděleny a předány rozhodnutím předsedkyně Poslanecké sněmovny.  

Na základě tohoto sdělení jsem vyčkávala a chtěla Vás informovat o vyobrazení a významu obecního 

znaku až po předání písemného souhlasu s obecními symboly předsedkyní Poslanecké sněmovny. 

Bohužel jsem zjistila, že intervaly těchto aktů jsou nečekaně dlouhé a do současné doby jsme výzvu 

k předání rozhodnutí neobdrželi. A tak se mezitím obecní znak dostal na internet a byl rozšířen 

směrem k občanům bez vysvětlení. Činím tak tedy nyní a pevně doufám, že i Vy v něm najdete 

zalíbení. 

Dovolte mi rozloučit se s Vámi jednou z básní Jana Nerudy ze sbírky Písní kosmických… 
 

Vlast svou máš nade vše milovat! 
 

„Vlast svou máš nade vše milovat!“ Proto má planeta slunce své, Proto i kometa jiskrná 

to ve hvězdách zlatě psáno jež k druhům ji měkce pojí, tak dlouze své tělo plouží, 

a krasšího hvězdám nad zákon ten a každý má hvězdnatý nárůdek že do světa zahnané atomy 

zákona není dáno. odvěkou oblast svoji. po vlasti nazpět touží. 
 

Vaše starostka Mgr. Pavlína Červenková 

 

 

 

Prohlášení k dění ve vile Švagrovských v Bechlíně 
Vážení spoluobčané, stejně jako Vás, i mne trápí situace, která nastala ve vile Švagrovských a jsem toho 

názoru, že máte právo vědět to, co vím já. Slečna Krejčová jakožto organizátorka mě cca před měsícem 

navštívila a obeznámila s faktem, že s majitelem vily má prozatímní ústní dohodu o pronájmu vily, 

která se má časem změnit v písemnou, s tím, že ve vile by ráda realizovala sociální projekty (hudební 

produkce, výstavy, cvičení, meditace atd.), dále odloučené pracoviště mělnického útulku pro psy a byty 

pro osoby po výkonu trestu odnětí svobody. Na její sdělení jsem reagovala negativním stanoviskem 

s tím, že za obec s touto aktivitou nesouhlasím a nebudu ji podporovat. Obrátila jsem se tedy  

na Krajskou hygienickou stanici Ústeckého kraje a Stavební úřad města Roudnice nad Labem, kde mi 

bylo sděleno jednoznačné stanovisko, a to, že se jedná o soukromý objekt, evidovaný jako rodinný dům 

a tím pádem těmito institucemi nedotknutelný. Zákon obci neumožňuje obývání vily a provozování 

akcí nijak omezit nebo zakázat, takto může učinit pouze majitel. Obrátila jsem se tedy na Obvodní 

oddělení Policie ČR v Roudnici nad Labem, kde jsem obdržela stejnou odpověď. Jedná se o soukromou 

nemovitost a pokud dal majitel vily souhlas, byť jen ústní, nemůže ani Policie ČR nikterak zasáhnout. 

Pouze v případě rušení nočního klidu, které je třeba oznámit na linku 158. 

Kontaktovala jsem tedy pana majitele, který mi potvrdil ústní souhlas s pobytem slečny Krejčové  

ve vile a přislíbil osobní návštěvu. Bylo mi sděleno, že v případě, že se mu aktivity slečny Krejčové  

a spolku kolem ní nebudou líbit, souhlas vezme zpět. Nic jiného bohužel za obec vykonat nemohu.  

Věřte, že jsem ráda, že naše obec je poklidným a bezpečným místem k životu a budu se snažit,  

aby to tak bylo i nadále. 
 

Mgr. Pavlína Červenková, Vaše starostka 
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………. INFORMACE Z OBECNÍHO ÚŘADU   

 

Zprávy ze zasedání zastupitelstva obce 
Ve středu 30. srpna od 18 hodin se v Kulturní domě v Bechlíně konalo veřejné zasedání zastupitelstva 

obce. Přítomno bylo osm zastupitelů. 

Smlouva o dílo – zastupitelé jednohlasně schválili uzavření smlouvy o dílo týkající se stavby přechodu 

pro chodce u nové budovy školy a místa pro přecházení u zastávky U Čtvrtečků. 

Diskuse – v rámci diskuse zastupitelé řešili obchvat Předonína a možnost využívání sběrného dvora  

ve Štětí. 
 

Ve středu 13. září od 18 hodin se v Klubu v Předoníně konalo veřejné zasedání zastupitelstva obce. 

Přítomno bylo osm zastupitelů. 

Hospodaření obce – zastupitelé jednohlasně schválili rozpočtové opatření č. 5/2023 a Zprávu  

o hospodaření obce za období 1-6/2023. 

Dotační program obce – zastupitelé projednali žádosti o poskytnutí neinvestiční dotace z rozpočtu 

obce a schválili uzavření veřejnoprávních smluv na příspěvky v této výši: 

Myslivecký spolek Podřipsko Bechlín – 66 560,- Kč, osm zastupitelů pro. 

FK Bechlín – 60 964,- Kč, osm zastupitelů pro. 

SDH Předonín – 49 669,- Kč, osm zastupitelů pro. 

SDH Bechlín – 49 601,- Kč, osm zastupitelů pro. 

SK Předonín – 62 869,- Kč, osm zastupitelů pro. 

Sdružení pro obec Bechlín-Předonín – 43 137,- Kč, sedm zastupitelů pro, jeden proti. 

Smlouva o dílo – jednohlasně bylo schváleno uzavření smlouvy o dílo týkající se stavebních úprav  

za účelem zhodnocení nové budovy ZŠ Bechlín. 

Smlouva o poskytnutí neinvestiční dotace – všemi hlasy bylo schváleno uzavření smlouvy  

o poskytnutí neinvestiční dotace, kterou se Ústecký kraj zavazuje poskytnout obci dotaci na údržbu 

budovy obecního úřadu. 

Ceník nájmu hrobových míst – jednohlasně byl schválen Ceník nájmu z hrobových míst na hřbitově 

v Bechlíně pro rok 2023. 

Výroční zpráva o činnosti školy – všemi hlasy zastupitelé schválili Výroční zprávu o činnosti školy  

ZŠ a MŠ Bechlín za školní rok 2022/2023. 

Diskuse – starostka se vyjádřila k dění ve vile Švagrovských v Bechlíně, kde by se dle vyjádření 

organizátorky měly konat různé výstavy, koncerty, mělo by zde být odloučené pracoviště útulku  

pro psy a také bydlení pro propuštěné vězně. Starostka se ohradila proti tvrzením, že s tímto souhlasí  

a tyto aktivity podporuje a prohlásila, že je zásadně proti. 
 

Ve středu 11. října od 18 hodin se v Kulturním domě v Bechlíně konalo další veřejné zasedání 

zastupitelstva obce. Přítomno bylo devět zastupitelů.  

Rozpočtové opatření – všemi hlasy bylo schváleno rozpočtové opatření č. 6/2023 o navýšení daňové 

výtěžnosti. 

Schválení výsledku výběrového řízení – zastupitelé jednohlasně schválili výsledky výběrového řízení 

na dodávku „Nový pavilon ZŠ Bechlín – ICT a konektivita“. 

Změna úpravy provozu na místní komunikaci v Předoníně – všemi hlasy zastupitelé zamítli úpravu 

provozu na místní komunikaci v Předoníně, o kterou žádala majitelka nemovitosti v Předoníně. 

Diskuse – v rámci diskuse zastupitelé řešili dopravní značení v obci, možnost opravy parkoviště u ZD 

a údržbu cesty k bioskládce. 

Celé znění zápisu je k dispozici na www.bechlin.cz a včetně příloh v kanceláři obecního úřadu. 
 

Kateřina Fuksová 

 

 

Změna termínu svozu komunálního odpadu 
Dnem 4. října 2023 (40. týden) začal zimní svoz komunálního odpadu, t.j. svoz 1 x týdně. 

svozový den – STŘEDA 
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INFORMACE Z OBECNÍHO ÚŘADU ..........  
 

Veřejné zasedání Zastupitelstva obce Bechlín 
Veřejné zasedání Zastupitelstva obce Bechlín se koná ve středu 1. listopadu 2023 od 18:00 hodin 

v Klubu Předonín s tímto programem: 

1/ Zpráva o hospodaření obce za období 1-9/2023 

2/ Inventarizace majetku a závazků 2023 

3/ Schválení výsledku výběrového řízení na dodavatele výukových pomůcek pro ZŠ Bechlín 

4/ Smlouva o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene – k.ú. Předonín 

5/ Žádost o finanční příspěvek – Charita Roudnice n.L. 

6/ Stanovisko obce k povinnému zálohování PET lahví 

7/ Návrh směny budovy SDH Předonín za novostavbu 

8/ Diskuse  

 

MUDr. Tylová oznamuje 
MUDr. Tylová oznamuje, že 9.-10. listopadu 2023 neordinuje.  

Zástup MUDr. Pavel Podrápský, Špindlerova 806, Roudnice nad Labem. 

 

Odečty vodoměrů 
Severočeské vodovody a kanalizace oznamují, že ve středu 1. listopadu 2023 budou od rána prováděny 

odečty vodoměrů. 

 

Svoz bioodpadu 
Svoz bioodpadu probíhá každé pondělí. Odpad připravte v nádobách nebo pytlích před Vaší 

nemovitostí. Upozorňujeme, že ve svozovém dnu bude u každého domu vyvezeno maximálně 120 litrů 

bioodpadu, tedy objem jedné popelnice (odpovídá pěti klasickým zeleným bednám nebo čtyřem 

pytlům od zahradnického substrátu). 

Poslední svoz proběhne v pondělí 30. listopadu 2023. 

  

Humanitární sbírka 
Diakonie Broumov ve spolupráci s Obcí Bechlín pořádá humanitární sbírku 
 

Věci, které můžete dát do sbírky: 

• veškeré letní a zimní oblečení (dámské, pánské, dětské), obuv (nepoškozená a v párech) 

• lůžkoviny, prostěradla, ručníky, utěrky, záclony, látky (minimálně 1m2) 

• domácí potřeby (nádobí bílé i černé, skleničky), menší elektrospotřebiče 

• vatované a péřové přikrývky, polštáře, deky, peří, čisté koberce, předložky 

• kabelky, batohy, drobné předměty z domácnosti 

• hygienické potřeby, drogistické zboží,  

• hračky – nepoškozené a kompletní, také plyšové, dětské potřeby (lahvičky, dudlíky) 
 

Věci, které vzít nemůžeme:  

• ledničky, televize, počítače, matrace, koberce, nábytek, znečištěný a vlhký textil 
 

Sbírka se uskuteční  

od pondělí 13. listopadu 2023 do středy 15. listopadu 2023  

v přízemí budovy OÚ Bechlín – v úředních hodinách OÚ 

v Klubu Předonín – vždy od 14:00 do 17:00 hod. 

Věci prosíme zabalené do igelitových pytlů či krabic, aby se nepoškodily transportem. 
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………. INFORMACE Z OBECNÍHO ÚŘADU 
 

Setkání starostů malých obcí 
V pátek 13. října 2023 Obec Bechlín ve spolupráci s Obcí Vědomice pořádala Setkání starostů malých 

obcí Ústeckého kraje, na které se dostavilo přes čtyřicet starostů, zástupci Krajského úřadu Ústeckého 

kraje a zástupci společností zabývajících se odpadovým hospodářstvím FCC BEC a MEVA-TEC s.r.o. 

Probírala se témata, která obce aktuálně tíží. Mnoho starostů si naše obce prošlo a byli překvapeni 

nadstandardní občanskou vybaveností. Jak sami na jednání sdělili, je stále ještě mnoho obcí, kterým 

chybí základní vybavení, jako je kanalizace nebo připojení na plyn. Stejně tak existence obchodu v obci 

je častým nedostatkem. Nad skutečností, že máme školky, fotbalové kluby, sdružení místních hasičů  

a kluby pro potřeby obce i občanů v obou místních částech, se též pozastavili, a to vzhledem k velikosti 

obou obcí. O základní škole od první do deváté třídy a kulturním domě ani nemluvě. Kompletní 

zasíťování obce, včetně místních částí, není ani zdaleka v našem regionu běžný standard. V Bechlíně  

a Předoníně máme toto již téměř dvacet let. 

Proč Vám to tu vlastně píšu… Vím, že je stále co zlepšovat a my se o to budeme snažit, ale věřte mi,  

že se tady máme velice dobře. 

Mgr. Pavlína Červenková, Vaše starostka 

 

Odpadový Oskar 
Již po několikáté za sebou naše obec získala Odpadového Oskara za nejnižší produkci směsného 

odpadu v kategorii obcí 1000-5000 obyvatel v Ústeckém kraji. Spolek Arnika, který pomáhá obcím 

v odpadovém hospodářství, vyhlásil letos již 9. ročník Odpadového Oskara. Vyhledává obce s nízkou 

produkcí směsného odpadu a zajímavé příklady dobré praxe. Letos jsme se umístili opět na prvním 

místě ve výše zmíněné kategorii s výsledky: Obec Bechlín s 1311 obyvateli – 92,4 kg/obyvatele,  

na druhém místě Obec Mikulášovice s 2076 obyvateli – 126,9 kg/obyvatele a na třetím místě Obec 

Čížkovice s 1475 obyvateli – 138,3 kg/obyvatele. 

Děkujeme všem, kteří k získání tohoto ocenění přispěli svým odpovědným přístupem k třídění 

odpadu. 

Mgr. Pavlína Červenková, Vaše starostka 
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AKCE KULTURNÍ KOMISE ………. 
 

Tak ahoj, prázdniny! 
Příjemné počasí v sobotní odpoledne 2. září přivítalo na fotbalovém hřišti 

v Bechlíně desítky dětí na „Dni pro děti“, který uspořádala kulturní 

komise obce k ukončení prázdnin, nebo chcete-li, k zahájení školního 

roku. Za podpory sponzorů Mondi Štětí a.s., REMAX Alit manželů 

Bydžovských, GKR Stavby s.r.o., Čepro a.s. a Obchod u Trana Bechlín  

se na zelené ploše hřiště rozvinula velká spousta stanovišť pro soutěže  

a ukázky, dva skákací hrady, tvořivá dílnička, děti se mohly projet  

na koních a nechat si namalovat na obličej různé obrázky a ornamenty. 

Nad vším tím skotačením bděly pozorné oči desítek dobrovolníků z řad 

členů místního sboru dobrovolných hasičů, mysliveckého spolku  

a koňských stájí z Dobříně a Předonína. V ukázkách své činnosti  

se představily skupina Fire Rescue Štětí, posádka 

Integrovaného záchranného systému Roudnice n.L.  

i posádka zásahové skupiny Policie České republiky. 

Vysoutěžené body si děti poté mohly vyměnit ve stánku 

obce za drobné ceny. Mimo soutěžní klání byl na závěr 

programu přivítán i letecký „bonbónový nálet“, tradiční 

„pěna“, ve které se děti s nadšením vyřádily a také malá 

dětská diskotéka. Občerstvení v průběhu celé akce výborně 

zvládli členové FK Bechlín a PIPI Gril z Brňan. 

S prázdninami se rozloučilo na bechlínském hřišti 117 dětí, z toho 50 přímo z obce, 67 z blízkého  

i vzdálenějšího okolí a, jako vždy i velké množství „dospěláků“ pro něž bylo připraveno ve večerních 

hodinách posezení s kytarami Vaška Mazáka, Petra Petráčka a Pavla Klíže. A tak je možno 

zkonstatovat, že se tento poslední prázdninový víkend v Bechlíně opět vydařil. 

Poděkování patří místostarostovi Václavu Bartoňovi za neúnavné a zábavné konferování celého 

odpoledne i všem dobrovolníkům (a že jich bylo!), bez nichž by se akce velmi těžko uskutečnila. 

Za kulturní komisi Jana Krobotová 

 

 

 

QR hra 
V sobotu 14. října 2023 si pro nás kulturní komise obce připravila novinku ve formě QR hry, které  

se mohl zúčastnit kdokoliv s tzv. „chytrým“ mobilním telefonem. Sama jsem se QR hry zúčastnila  

a věřte mi, byla skvělá. Po obci a jejím okolí byly rozmístěny letáčky s kostičkovanými kódy pro načtení 

mobilním telefonem. Otázky, skrývající se ve hře, byly zaměřeny na znalosti o našich obcích,  

a to především z hlediska historie. Zároveň to byla i příjemná vycházka. Kdo nedorazil, přišel o prima 

akci!!! Počasí přálo, neboť přestalo pršet hodinu před samotným začátkem. V cíli byly připraveny 

správné odpovědi a občerstvení. Bohužel musím konstatovat, že účast byla nevalná.  

Mrzí mě, že osobní čas pořádajících pak přijde v takovém případě zcela vniveč. Milí spoluobčané, 

prosím, nevolejte pak po pořádání akcí pro širokou veřejnost. Osobní čas každého z nás je v současném 

světě, a především v našich životech, ta nejvzácnější komodita, kterou máme a kterou věnujeme 

ostatním. Každý si do budoucna dobře rozmyslí, jak se svým časem naloží. Jsem velice ráda, že jsem 

hru podnikla a dozvěděla se zase něco více o místě, kde žiji. Požádala jsem kulturní komisi, aby hru 

ještě jednou zopakovala, neboť stojí za to. Věřte mi. 

Tímto děkuji Kulturní komisi Obce Bechlín a SDH Bechlín za uspořádání této akce, a především  

za jejich čas. 
 

Mgr. Pavlína Červenková, Vaše starostka 
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………. ŠKOLA A ŠKOLKA 
 

Novinky ze ZŠ a MŠ Bechlín 
Vážení čtenáři Bechlínských listů, započal nám nový školní rok a my přicházíme s naším říjnovým 

článkem. 

Školní rok v MŠ Předonín jsme zahájili divadelní pohádkou  

O červené Karkulce. Přivítali jsme nové děti a seznámili  

je s novým prostředím mateřské školy. Využili jsme krásné 

počasí k pozorování a zkoumání všeho, co venku roste. Vařili 

jsme z listů a klacíků, zdobili jsme dorty z písku květinami, 

stavěli jsme hmyzí domečky, pozorovali jsme rostliny  

pod lupou. Děti se učily chápat význam rostlin pro život  

na Zemi a nutnost chránit životní prostředí. Učily se znát 

některé druhy květin, stromů, ovoce a zeleniny. Malovali jsme 

temperovými barvami jabloň a jablíčka tiskali tiskátky 

z brambor. Učili jsme se říkanku Ovocné stromy a píseň Švestkové koláče. Nejvíce se dětem líbila 

dramatizace pohádky O veliké řepě. Děti poznávaly a pojmenovávaly některé druhy stromů a jejich 

plody. Při didaktické hře Červík v houbě prolézali naši nejmenší strachovým pytlem, foukali  

do bublifuku, přírodniny počítali a třídili dle počtu úderů do bubínku. V závěru měsíce září nás hasiči 

dopravili pod Říp, který jsme celý obešli po vrstevnici. Po cestě jsme si zahráli spoustu her a celý den 

jsme si náležitě užili. 

Do mateřské školy v Bechlíně nastoupilo mnoho nových 

dětiček, které se postupně seznamovaly s pravidly  

a režimem školky. Do mateřské školy dochází deset 

předškoláků, se kterými se připravujeme na nástup  

do základní školy. V průběhu obou měsíců jsme  

se zaměřili na pozorování přírody, proměny podzimní 

krajiny. Společně se základní školou jsme podnikli výlet 

na Říp, na úpatí hory jsme si zahráli spoustu her  

a poznávali jsme přírodniny a volně žijící zvířátka. V říjnu 

nás navštívil klaun Ála se svým zábavným vystoupením, 

na představení přijela i MŠ Předonín. 

V ZŠ Bechlín jsme přivítali 19 prvňáčků. Slavnostně je v novém školním roce přivítala paní starostka 

Mgr. Pavlína Červenková společně s panem ředitelem Mgr. Pavlem Adámkem a paní třídní učitelkou 

Mgr. Hanou Stratinskou. Celým školním rokem je budou provázet pohádkové postavičky. Dne 27. září 

se celá škola vypravila na výlet na horu Říp. Na Řípu měly jednotlivé skupiny připravené vědomostní 

úkoly. Na vrcholu hory bylo připraveno pro děti občerstvení, které si mohly zakoupit za snížené ceny. 

Tímto bychom chtěli poděkovat Mirovským za otevření stánku a zprostředkování ohniště. Projektový 

den k uctění Dne stromů si připravily pro žáky prvního a druhého ročníku paní učitelky. V letošním 

školním roce poskytuje naše zařízení mnoho mimoškolních zájmových aktivit, které jsou žáky hojně 

využívány. 

V průběhu letních prázdnin proběhla v budově prvního stupně 

základní školy přestavba toalety na toaletu bezbariérovou. Tímto 

bychom chtěli poděkovat společnosti Xella za sponzorský dar 

v hodnotě 25 000 Kč, který byl využit právě na zmiňovanou přestavbu. 

V průběhu měsíce září a října proběhla výběrová řízení na vybavení 

nově otevřené budovy druhého stupně základní školy. Po dokončení  

a dodání vybavení bychom Vás rádi pozvali na den otevřených dveří, 

o kterém Vás budeme předem informovat prostřednictvím sociálních sítí a rozhlasu obce. 

Užívejte krásné podzimní dny plné pohody. 
 

Za ZŠ a MŠ Bechlín Mgr. Sandra Černá, zástupkyně ředitele 
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VAŠE PŘÍSPĚVKY ………. 
 

Ohlédnutí za Svatováclavskou poutí 
Je to již měsíc, co naše obec opět ožila Svatováclavskou poutí. Tentokrát to byla pouť jak se patří. 

Nechyběl kolotoč, cukrová vata ani vláček a skákadlo pro ty nejmenší. Starší děti mohly využít 

horolezeckou stěnu nebo skákací hrad. Počasí nám všem přálo a sluníčko dostalo z domovů hodně 

návštěvníků. 
 

   
 

Chtěla bych touto cestou poděkovat všem lidem, kteří se postarali o tuto zdařilou akci. Ať už to byli 

učinkující v průvodu sv. Václava, manželé Bydžovští a jejich firma Remax, kapela Pozdní sběr Richarda 

Noska nebo Obec Bechlín, která Sdružení pro obec Bechlín-Předonín finančně podpořila. 

Zvlášť bych poděkovala paní učitelce Krobotové, která přišla s dětmi z dramatického kroužku z místní 

školy a rozšířila s nimi družinu sv. Václava. Děti jsem v následujícím týdnu navštívila ve škole. 

Poděkovala jsem a předala jim za učinkování sladkou odměnu a 1200 Kč, které dostala během poutě 

žebračka. Za darované peníze mají paní učitelky v plánu koupit líčidla na jejich představení. 
 

Za Sdružení pro obec Bechlín-Předonín Jiřina Šustrová 

 

 

Volnočásek informuje 
V prostorách Galerie Podřipských betlémů se v listopadu sejdeme na těchto programech: 

Podřipské krajkářky: každé úterý od 15.00 do 18.00 hodin 

Dámský klub: ve středu dne 22. listopadu od 15.00 hodin 

Na setkání s Vámi se těší 

Jiřina Šustrová 

 

 

Z HASIČSKÉ ZBROJNICE ………. 
 

Soutěžní sezóna ukončena 
I když to tak venku dlouho nevypadalo, je podzim. A to znamená, že všechny ligy a série, kterých se 

účastníme, jsou ukončené a vyhodnocené a my se soustředíme na zimní přípravu. A jak jsme dopadli? 

Jako první se 30. září vyhodnocoval Stimax Cup, což je soutěž v běhu na 60 nebo 100 m s překážkami. 

Zároveň se Stimaxem byl vyhodnocený i Tohatsu Cup, tedy soutěž v požárním útoku pro dospělé. 

Děti, které se musely zúčastnit minimálně tří kol ze čtyř, se umístily následovně: 

kategorie 9-11 let: Anežka Korpalová – 28. místo, 

kategorie 11-15 let: Matyáš Macek – 12. místo, Jakub Macek – 35. místo, 

kategorie 17-100 let: Matěj Rajnoha – 10. místo, Tereza Macková – 14. místo. 

Matyáš se svými časy v soutěži kvalifikoval na Mistrovství ČR v běhu na 60 m, které se konalo ještě 

před finále, 23. září v Brně, kde reprezentoval nejen náš sbor, ale také Ústecký kraj. Ze 117 účastníků 

v jeho kategorii se umístil na 54. místě. 
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………. Z HASIČSKÉ ZBROJNICE 
  

Finálové kolo Tohatsu Cupu se družstvu mužů v kategorii 35+ opravdu 

povedlo a umístili se na skvělém druhém místě. Po součtu bodů  

ze všech předchozích kol se umístili na 7. místě. Kromě diplomu  

si odvezli také sadu nářadí. Družstvo, jak my říkáme, mlaďasů,  

se v kategorii bez omezení věku v posledním kole umístilo na 16. místě 

a stejné umístění si dovezli i z celkového hodnocení. 

A nakonec série TFA ligy severu. Finálové kolo se konalo 7. října na úpatí 

Hazmburku. Z našeho sboru se ho zúčastnili Janička Opltová (16. místo), 

Anežka Korpalová (10. místo), Véna Oplt (25. místo) a Rozárka Macková  

(9. místo). Pro hodnocení celé ligy je potřeba zúčastnit se minimálně dvou 

závodů ze tří. To splnili jen Anežka, která se celkově umístila na 8. místě, 

Véna, který se umístil na 14. místě, a Rozárka, která se umístila také  

na 8. místě. Úplně poprvé se této soutěže zúčastnili také Terka Macková 

v kategorii dorostu a Matěj Rajnoha v kategorii dospělých. Ti se kromě 

klasických překážek soutěží TFA museli vypořádat ještě s opravdu náročnou 

tratí. Jejich trasa, kterou absolvovali s dýchačem na zádech (Matěj navíc 

v plném zásahovém obleku), vedla až k bráně Hazmburku. Náročnost tohoto závodu potvrzují snad 

všichni závodníci a nejeden ho označuje za nejhorší závod celé série. Naši závodníci se s ním napoprvé 

poprali opravdu skvěle. Terka se umístila na úžasném 2. místě a Matěj na 15. místě. 

Jménem sboru bych ráda poděkovala všem závodníkům za reprezentaci a trenérům za trpělivost. 

Těšíme se na další ročníky těchto soutěží, kterých se určitě zúčastníme. Tak nám, prosím, držte palce. 
 

Michala Korpalová, SDH Bechlín 

 

 

 

………. SE SRDEČNÝM POZVÁNÍM 
 

 

SDH Předonín Vás srdečně zve na 

DOBRODRUŽNOU STEZKU ODVAHY 
sraz odvážných v sobotu 4. listopadu 2023 v 16:00 hodin 

na hřišti v Předoníně 
 

 
 

Hospoda U Petráčků v Libkovicích Vás zve na 

POSEZENÍ S KYTARAMI 
v sobotu 11. listopadu 2023 od 20:00 hodin a 

v sobotu 16. prosince 2023 od 20:00 hodin 

hrají: Václav Mazák, Pavel Klíž, Jiří Aust, Petr Petráček 
 

 
 

Kulturní komise Obce Bechlín Vás zve na 

ADVENTNÍ TVOŘENÍ 
ve čtvrtek 23. listopadu 2023 od 16:30 hodin 

v Klubu Bechlín 

příspěvek na materiál 50,- Kč 
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SE SRDEČNÝM POZVÁNÍM .......... 

 
 

Obec Bechlín a SDH Bechlín Vás srdečně zvou na 

ROZSVÍCENÍ VÁNOČNÍHO STROMU, 

MIKULÁŠSKOU NADÍLKU A VÁNOČNÍ TRHY 
v sobotu 2. prosince 2023 od 14:00 hodin 

u Kulturního domu v Bechlíně 

od 16:00 hodin adventní program dětí ze ZŠ a MŠ Bechlín 

bohaté vánoční občerstvení, adventní a vánoční zboží, výrobky žáků ZŠ a MŠ, prodej medu, vína… 
 

 
 

SDH Předonín Vás srdečně zve na 

VÝROČNÍ VALNOU HROMADU 
v sobotu 9. prosince 2023 od 15:00 hodin v Klubu Předonín 

 

po schůzi od 17:00 hodin proběhne u rybníka 

MIKULÁŠSKÁ NADÍLKA 
Balíčky máme připravené pouze pro aktivní mladé hasiče. Ostatní si musí donést vlastní. 

 

 
 

Galerie podřipských betlémů Vás zve na akci 

ZAZPÍVEJME JEŽÍŠKOVI 
v sobotu 16. prosince 2023 od 16:00 hodin 

Před prodejnou budeme spolu s orchestrem POZDNÍ SBĚR Richarda Noska zpívat české  

vánoční koledy a nebudou chybět ani vánoční melodie z různých koutů světa. 

Pro děti máme připravené lovení kapříka a sladkou odměnu. 

Čeká na Vás tradiční občerstvení: svařák, levandulová limonáda a další dobroty. 
 

 
 

SDH Předonín Vás srdečně zve na 

HASIČSKÝ PLES 
v sobotu 13. ledna 2024 od 20:00 hodin, Kulturní dům Bechlín 

hraje skupina ŠARM 

vstupné 200,- Kč 

Lístky jsou v předprodeji na tel. 728 552 627 nebo 723 174 947, 

k vyzvednutí u Václava Kouřila, Předonín 186 nebo Jaroslava Vocáska, Předonín 185. 
 

 

 
 

Kontakty na Obecní úřad Bechlín Úřední hodiny Vaše podněty, náměty, příspěvky,  
Obecní úřad Bechlín, 411 86 Bechlín čp. 85 Pondělí 8:00 – 12:00 12:30 - 17:00 nabídky a pozvánky zasílejte 

Tel: 416 844 000      Úterý 8:00 – 12:00 12:30 – 15:00 přímo na e-mail urad@bechlin.cz,  

Id datové schránky: zwfatth Středa 8:00 – 12:00 12:30 – 17:00 případně je předejte v kanceláři OÚ. 

E-mail: urad@bechlin.cz Čtvrtek 8:00 – 12:00 12:30 – 15:00  

Internetové stránky: www.bechlin.cz Pátek 8:00 – 12:00  
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